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Geacht college van D&H 
 
Het NHD publiceerde op 11 november een ingezonden brief van een inwoner uit Breezand. In deze 
brief werden enkele vraagtekens gezet bij het spuibeleid voor de spuisluis Oostoever. De 
briefschrijver wijt de moeilijkheden om het overtollige regenwater op de Waddenzee te spuien aan 
de manier waarop HHNK de spuisluis Oostoever gebruikt. Daarom de volgende vragen: 

1.  Is het college bekend met de inhoud van de ingezonden brief in het NHD; 
2.  Heeft de bezorgde inwoner eerst contact gezocht met HHNK alvorens naar de krant te 

schrijven? 
3. Kloppen de beweringen van de briefschrijver? 
4. Zo nee, wat is er dan wèl aan de hand 
5. Zo ja, wordt het beleid voor de spuisluis Oostoever aangepast 
6. Kan het college uitleg geven over de beweringen over winterpeilen en 'bediening met laptop 

op afstand' 

Namens de PvdA-fractie, 
 
Fijko van der Laan  
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Bijlage: ingezonden brief NHD 11 november 2023 
 
Spuisluis 

Volgens briefschrijver Nico de Graaf heeft verkeerd gebruik van de spuisluis geleid tot 

versmalling van de spuikom. Ook de trailerhelling van zeevisvereniging ’t Kuitje is volgens hem 

daardoor aan het verzanden. 

FOTO AANGELEVERD 

Het Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier (HHNK) heeft in overleg met de 
provincie besloten om de schuiven in de deuren van de Kooysluis te openen. Op die manier 
kan overtollig water worden geloosd op het Noordhollands kanaal en via het gemaal 
Helsdeur worden afgevoerd, meldt de Schager Courant van 8 november. 

Dat is mooi maar het zet geen zoden aan de dijk. 

De oorzaak van de huidige hoge waterstand is, behalve de regenval, het ondeskundig 
gebruik van spuisluis Oostoever door het hoogheemraadschap. Dat verkeerde gebruik van de 
spuisluis heeft geleid tot versmalling van de spuikom. Zie bijgevoegde foto van afgelopen 
juni. 

De sluis kan spuien met vier deuren en onder normale omstandigheden gebeurt dit een paar 
maal per maand. Het water loopt er dan met geweld uit richting zee en de spuikom blijft 
schoon en open. 

HHNK opent echter onder normale omstandigheden één schuif aan de oostzijde en doet dat 
dagelijks. De consequentie hiervan is dat het water gaat circuleren in de spuikom. Het draait 
tegen de klok in en komt weer terug richting sluis. 

Met als gevolg verzanding. Nogmaals: spui je met vier deuren dan verdwijnt alles richting 
zee! Kijk ook eens naar de trailerhelling van zeevisvereniging ’t Kuitje, gelegen aan het 
einde van de spuikom. Die verzandt alleen maar door genoemd verkeerd gebruik van de 
sluis. Dat valt normaal niet op maar bij extreme regenval zoals nu en je spuikom die voor de 
helft dicht is, raak je vijftig procent minder water kwijt. Je zal maar lelies of aardappelen op 
het land hebben staan. 

Daarnaast hanteerde Rijkswaterstaat een winterpeil van -70 NAP. Dan is je buffer om grote 
hoeveelheden water op te vangen groot. HHNK houdt -40 NAP aan. 

Oorzaak is ook de bediening met de laptop op afstand. Trek eens laarzen aan en ga kijken op 
locatie. 

NICO DE GRAAF 

Breezand 

Noodopvang 

Ik was maandagavond aanwezig bij de informatieavond over de komst van de tijdelijke 
crisisnoodopvang in Schagen Oost. 
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Thuisgekomen moest ik nadenken over de opmerking van een bezorgde moeder of haar 
dochter nog wel veilig naar huis kan fietsen. Ik snap de vraag maar de vraag is ook 
generaliserend en discriminerend. 

Ik moest terugdenken aan een uitzending van Alberto Stegeman van afgelopen 
zondagavond. De uitzending ging over twee Nederlandse mannen van 68 en 72 die via 
mailtjes en appjes seksueel getinte berichten verstuurden naar jonge meisjes. 

De man van 72 had zelfs geld gestuurd met de vraag of dat meisje naaktfoto’s van haar naar 
hem wilde versturen en hij had zelf een dickpic gestuurd. 

In de krant van dinsdag waarin het verslag stond van de informatieavond, stond ook het 
artikel over de marktplaatsoppas J.F. uit Tuitjehorn. Iemand uit onze gemeente. Een 
buurman zei me, ’weet je nog de moord op Marianne Vaatstra?’. Toen dacht men heel lang 
dat de dader uit het vlakbij liggende asielzoekerscentrum zou komen. Maar ook hier was de 
dader een Nederlandse man. 

Er zijn in onze samenleving rotte appels. Dat is niet gebonden aan geslacht, leeftijd, 
afkomst, groeperingen, geaardheid of huidskleur. Daarom hebben we de taak als 
samenleving waakzaam en oplettend te zijn en waar nodig corrigerend. Maar vooral sociaal 
verbindend. Dat moeten we als samenleving van Schagen ook zijn naar de asielzoekers die 
in de noodopvang komen. Deze vluchtelingen komen uit de meest vreselijke gebieden van 
de wereld. We helpen ze alleen als we ze goed begeleiden en helpen integreren. Maar zeker 
ook door als bevolking van Schagen te laten merken dat deze 250 mensen, voor het 
overgrote deel gezinnen, welkom zijn. 

LUUK KLAASSEN 

Schagen 

 


